
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Ebbeløkke strand d.14.7.24   kl.9.30

Hos Lisbeth Blåbærstien 7

1. Lisbeth
2. Sommerfest. Status. Alle opgaver blev fordelt i god ro og orden.
3. Strandarealet. Vi blev enige om at der ikke skal slås mere og at vi afholder 2 årlige strand dage.

Den førstkommende d.12.10 kl.10
4. Vejudvalget: henvendelse fra Grønvej vedr. sumpet indkørsel. Vi blev enige om at drænet skal 

tjekkes og vejen selvfølgelig skal indgå i vores turnus i forhold til reparation af stikvejene. Miki 
kontakter vedkommende.
Nedsættelse af arbejdsgruppe vedr. vejbidrag fra alle. Niels kontakter Johny Kaufmann.
Kassereren: Pernille udtrykte stor frustration vedr. manglende betalinger til foreningen af 
medlemsbidrag, vejbidrag og drænbidrag.
Det tager uforholdsmæssig meget tid at rykke folk igen og igen og så er det dyrt.
Vi lægger hovederne i blød i forhold til hvad vi kan gøre fremadrettet.
Forperson: Vi har fået en henvendelse fra en grundejer der syntes der bygges flere og flere høje 
hegn rundt om i grundejerforeningen, de pynter ikke. Det er vi i bestyrelsen enige i.

5. Kommende møder i bestyrelsen. 12.10.24   8.3.25   24.5.25
6. Evt. Som en lille efterskrift fra en ellers god sommerfest d.20.7, kan vi desværre meddele at der, da 

regnskabet blev gjort op, manglede betaling for 12 flasker vin = 1200 kr
Et underskud som grundejerforeningen jo kommer til at dække.
Et meget stort SUK fra bestyrelsens side.


